
Kaj pa o tem menite vi?
Bil je prevelik človek, da bi

lahko iz njega riaredili malega
boga. To so besede, ki $o jih izre-
kli na seji predsedstva univerzi-
tetne konference ZSMS Ljub-
Ijana. Beseda je namreč o oceni
osnutka za sklepno prireditev
štafete in praznika dneva mlado-
sli. Stališče predsedstva naše OK
/SM jc, da podpiramu lemeljni
koncept, ki ga je sprejela zvezna
konferenca ZSMJ o obelc/eva-
nju dneva mladosti, da pa se ne
moremo strinjati s tem, kar je
pripravljeno v osnutku scenarija
za letošnjo prireditev, in da na tej
prireditvi ne sodelujemo, če se
scenarij, ki bo sprejet 24. marca,
bistveno ne spremeni. Vsakršno
zavajanje, kot to poizkušajo po-
same/niki, ki pravijo, da največ
pripomb prihaja iz Slovenije, ob
lem pa menijo, da ne gre za vse-
bino, pač pa za užaljenost, ker ni
obveljal slovenski predlog, je
neulemeljeno. Prav vseeno nam
je, čigav je bil osnutek te priredi-
tve, lahko je delo posameznika
ali skupine, in iz katerega dela
Jugoslavije prihaja. O nečem pa
se le moramo (čas bi že bil) spo-
razumeli. Mladi, tisti, katerim je
vse to namenjeno se sprašujejo,
zakaj se ne morejo predstavili na
delovneni manifestativnem
shodu, ki bi bil prepleten z de-
javnostjo mladih, načinom iska-
nja novega in bi odseval delo in
življenje mladega človeka. Zdaj,
ko berete te vrstice, je scenarij že
sprejet, vendar pa je še nekaj
časa, da popravimo napake in se
izognemo veliki politični škodi,
ki pa tudi finančno ni zanemarlji-
va. To, da Ljubljana in Maribor,
ki sta letos predstavnika repu-
blike na sklepni priredilvi odpo-

vedujeta udeležbo zaradi nestrir
njanja s scenarijem, bo sprožilo
veliko utemcljenih in neuteme-
Ijenih vpra.šanj ter odgovorov
nanje. Le eno pa je gotovo: če
prireditev je, nam mora vsem
skupaj biti v ponos. Znamo in
smo sposobni pripraviti takšno
prireditev, ki bo odsev dela mla-
dih in bo ob tem tudi primerao
skromna. Le tako bomo najlepše
počastili spomin na Tita, naš de-
lovni praznik dan mladosti in pri-
zadevanja.vseh delovnih ljudi za
krepitev Jugoslavije.
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